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Forfall: Arild Gjervan (H) uoppsettelig arbeid  

John Christian Elden (H) uoppsettelig 
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Som vara møtte: Hanna Margrethe Gjeruldsen (H) 

Arne Cornelius Kolstad (H) 
Frank Aubert (A) 

 

   
I tillegg møtte: Bydelsdirektør Jan Hagen 

Avd. sjef Jan O. Nytveit 
Fung. avd. sjef Lillian E. Aakervik 
Bydelsoverlege Åsa Rytter Evensen 

 

   
Møtesekretær: Anne Marie Nordby  
 
 



Godkjenning av innkalling 
Innkallingen ble godkjent uten merknader 
 
Godkjenning av sakskart  
Bydelsdirektør Jan Hagen fremmet følgende forslag: 
Sak 162/08 Evaluering av prøveprosjekt med brukervalgsordningen innen bydelens 
hjemmesykepleie - settes opp etter sak 144/08 Protokoll fra møte 4. september 2008, da fung. 
avdelingssjef må forlate møtet tidlig på grunn av reise. 
Sak 145/08 behandles til slutt og bydelsdirektøren orienterer om budsjett 2009 etter denne. 
Elin Horn Galtung (H) fremmet følgende forslag:   
Ny sak 166/08 Støtte til Cafe Condio – bydel Frogner settes opp som ny sak 166/08. 
 
Med disse endringer ble sakskartet vedtatt. 
 
Åpen halvtime 
Per Brander, beboer i Skogryggveien,  tok ordet til sak 148 /08  Åpning av Svenstuveien 
Sofie Skoug, arkitekt, tok ordet til sak 149 /08  Tuengen alle 13 36/203/0/0 Klage på avslag 
på søknad om dispensasjon fra reguleringsplanens maksimalt bebygde areal 
Harald Ulvestad, Vestandrød Vel, tok ordet til sak 146 /08  Frognerseterveien 40 A - 
kommentarer til byggesak 
Fabian Woxholth, ROK, tok ordet til sak 157 /08  Søknad om disponering av Tryvann 
Stadion og tilhørende områder til russefeiringen 2009 
 
Saker behandlet under møte 
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Sak 144 /08  Protokoll fra møte 4. september 2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget godkjenner protokollen fra bydelsutvalgets møte 4. september 2008 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget godkjenner protokollen fra bydelsutvalgets møte 4. september 2008 
 

 Sak 145 /08  Tertialstatistikk og tertialrapport pr 31082008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar tertialrapporten og tertialstatistikken til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget tar tertialrapporten og tertialstatistikken til orientering. 
 

 Sak 146 /08  Frognerseterveien 40 A - kommentarer til byggesak 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker tar Vestanrød Vels brev datert 14. juni 2008 og Jan Wang-Norderuds brev 
datert 1. september 2008 vedrørende Frognerseterveien 40 A, til orientering. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg avventer eventuell klagesak fra PBE før ytterligere behandling av 
saken. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg er kjent med at PBE har gitt tillatelse til ombygging/tilbygg i 
Frognerseterveien 40 A.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg anser det foreliggende forslag til nybygg i Frognerseterveien 40 A, 
eiendom 35/690/0/0, saknsnr. 200612286-46 å være i strid med småhusplanens krav om 
strøkstilpassing. 
 
Det må i denne saken legges betydelig vekt på bygningens størrelse, volum, og høyde i 
forhold til de andre hus som danner et hustun.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg ber om at Fylkesmannen omgjør PBEs vedtak. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg er kjent med at PBE har gitt tillatelse til ombygging/tilbygg i 
Frognerseterveien 40 A.  
 



Vestre Aker bydelsutvalg anser det foreliggende forslag til nybygg i Frognerseterveien 40 A, 
eiendom 35/690/0/0, saknsnr. 200612286-46 å være i strid med småhusplanens krav om 
strøkstilpassing. 
 
Det må i denne saken legges betydelig vekt på bygningens størrelse, volum, og høyde i 
forhold til de andre hus som danner et hustun.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg ber om at Fylkesmannen omgjør PBEs vedtak. 
 

 Sak 147 /08  Trafikk i Holmenveien/Gjøaveien 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg fattet 14. juni 2007 vedtak om oppsetting av tidligere fjernet 
forbudsskilt mot motorkjøretøy i Gjøaveien – Holmenveien. Dette ble fulgt opp av 
bydelsadministrasjonen i brev datert 21. juni 2007 og 11. juli 2007 til Oslo politidistrikt, 
Trafikkplan. Vestre Aker bydelsutvalg er ikke tillagt endelig avgjørelsesmyndighet i slike 
saker, og De henvises derfor til Oslo politidistrikt hvor saken nå står. Vestre Aker 
bydelsutvalg finner det meget beklagelig at det er gått så lang tid i saken uten at noe har 
skjedd.    
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg fattet 14. juni 2007 vedtak om oppsetting av tidligere fjernet 
forbudsskilt mot motorkjøretøy i Gjøaveien – Holmenveien. Dette ble fulgt opp av 
bydelsadministrasjonen i brev datert 21. juni 2007 og 11. juli 2007 til Oslo politidistrikt, 
Trafikkplan. Vestre Aker bydelsutvalg er ikke tillagt endelig avgjørelsesmyndighet i slike 
saker. Vestre Aker bydelsutvalg finner det meget beklagelig at det er gått så lang tid uten 
fremgang i saken.     
 
Vi vektlegger at veien i stor utstrekning også benyttes som skolevei for barn til Smestad 
skole. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg anmoder Politiet om snarest å reopprette skilt om gang- og 
sykkelvei i Gjøaveien i henhold til fastsatt regulering.  
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg fattet 14. juni 2007 vedtak om oppsetting av tidligere fjernet 
forbudsskilt mot motorkjøretøy i Gjøaveien – Holmenveien. Dette ble fulgt opp av 
bydelsadministrasjonen i brev datert 21. juni 2007 og 11. juli 2007 til Oslo politidistrikt, 
Trafikkplan. Vestre Aker bydelsutvalg er ikke tillagt endelig avgjørelsesmyndighet i slike 
saker. Vestre Aker bydelsutvalg finner det meget beklagelig at det er gått så lang tid uten 
fremgang i saken.     
 
Vi vektlegger at veien i stor utstrekning også benyttes som skolevei for barn til Smestad skole. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg anmoder Politiet om snarest å reopprette skilt om gang- og 
sykkelvei i Gjøaveien i henhold til fastsatt regulering.  
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 Sak 148 /08  Åpning av Svenstuveien 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg tar Samferdselsetatens brev datert 27. august 2008 til etterretning. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg henviser til brev fra Samferdselsetaten av 27.08.2008. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg gjør oppmerksom på at veiarealet faktisk eies av Oslo kommune, og 
ble for tredje gang regulert til offentlig vei av Oslo bystyre, sak 512 den 27.07.1997. Veien 
var tidligere regulert til offentlig vei både i 1905 og 1936.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg ber derfor Samferdselsbyråden, som ansvarlig byråd for begge 
etatene, at det ved ”spleiselag” av de to etatene sørges for at veien blir opparbeidet snarest i 
henhold til kommunal standard.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg gjør oppmerksom på at VAV våren 2009 vil bruke en betydelig sum 
på å oppgradere veien til anleggstrafikk i forbindelse med ombygging/opprustning av 
Svenstuen pumpestasjon. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg finner det meget beklagelig at de tre tidligere bystyrevedtak ikke er 
tatt til følge. Vestre Aker bydelsutvalg forventer derfor at byråden snarest sørger for at dette 
skjer.  
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg henviser til brev fra Samferdselsetaten av 27.08.2008. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg gjør oppmerksom på at veiarealet faktisk eies av Oslo kommune, og 
ble for tredje gang regulert til offentlig vei av Oslo bystyre, sak 512 den 27.07.1997. Veien 
var tidligere regulert til offentlig vei både i 1905 og 1936.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg ber derfor Samferdselsbyråden, som ansvarlig byråd for begge 
etatene, at det ved ”spleiselag” av de to etatene sørges for at veien blir opparbeidet snarest i 
henhold til kommunal standard.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg gjør oppmerksom på at VAV våren 2009 vil bruke en betydelig sum 
på å oppgradere veien til anleggstrafikk i forbindelse med ombygging/opprustning av 
Svenstuen pumpestasjon. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg finner det meget beklagelig at de tre tidligere bystyrevedtak ikke er 
tatt til følge. Vestre Aker bydelsutvalg forventer derfor at byråden snarest sørger for at dette 
skjer.  
 

 Sak 149 /08  Tuengen alle 13 36/203/0/0 Klage på avslag på søknad 
om dispensasjon fra reguleringsplanens maksimalt 
bebygde areal 

 
Plan- og bygningsetatens forslag til vedtak 



Vestre Aker bydelsutvalg finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens avslag av 
29.02.2008 om i medhold av plan- og bygningsloven § 7 å avslå dispensasjon fra gjeldende 
regulering hva gjelder maksimalt tillatt bebygd areal for å oppføre tilbygg til eksisterende 
enebolig. 
 
Klagen fra Lund Hagem arkitekter anbefales ikke tatt til følge. 
  
Saken sendes Fylkesmannen i Oslo og Akershus til endelig avgjørelse.  
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens avslag av 
29.02.2008 om i medhold av plan- og bygningsloven § 7 å avslå dispensasjon fra gjeldende 
regulering hva gjelder maksimalt tillatt bebygd areal for å oppføre tilbygg til eksisterende 
enebolig. 
 
Klagen fra Lund Hagem arkitekter anbefales ikke tatt til følge.  
 
Saken sendes Fylkesmannen i Oslo og Akershus til endelig avgjørelse. 
 
Astrid Seeberg (V) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg finner grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens avslag av 
29.02.2008 om i medhold av plan- og bygningsloven § 7 å gi dispensasjon fra gjeldende 
regulering. 
 
Saken er svært spesiell idet det er tale om et bygg med særlige kvaliteter, et sjelden eksempel 
på uberørt modernisme.  Forslaget til utbygging ivaretar byggets karakter på en god måte og 
er godt tilpasset terrenget og omkringliggende omgivelser. hva gjelder maksimalt tillatt 
bebygd areal for å oppføre tilbygg til eksisterende enebolig. 
 
Klagen fra Lund Hagem arkitekter tas til følge.  
 
Venstres forslag falt med 7 (2V+2A+2F+1SV) stemmer mot 8 (8H) stemmer. 
BMS-komiteens forslag ble vedtatt med 8 (8H) stemmer mot 7 (2V+2A+2F+1SV) stemmer. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens avslag av 
29.02.2008 om i medhold av plan- og bygningsloven § 7 å avslå dispensasjon fra gjeldende 
regulering hva gjelder maksimalt tillatt bebygd areal for å oppføre tilbygg til eksisterende 
enebolig. 
 
Klagen fra Lund Hagem arkitekter anbefales ikke tatt til følge.  
 
Saken sendes Fylkesmannen i Oslo og Akershus til endelig avgjørelse. 
 

 Sak 150 /08  Fartshumper i Holmenveien 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg er av bystyret delegert myndighet til å fatte vedtak om anleggelse 
av fartshumper. Denne myndigheten er imidlertid begrenset til lokale, kommunale veier uten 
kollektivtrafikk. Buss nr. 46 går i den strekningen av Holmenveien, der Holmenveiens lag 
ønsker fartshumper. Vestre Aker bydelsutvalg har dermed ikke vedtaksmyndighet i denne 
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saken. Holmenveiens lag henvises derfor til Samferdselsetaten for å undersøke muligheten for 
privatfinansierte fartshumper i Holmenveien.   
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg er av bystyret delegert myndighet til å fatte vedtak om anleggelse 
av fartshumper. Denne myndigheten er imidlertid begrenset til lokale, kommunale veier uten 
kollektivtrafikk. Buss nr. 46 går i den strekningen av Holmenveien, der Holmenveiens lag 
ønsker fartshumper, såkalte buss-puter.   Vestre Aker bydelsutvalg har dermed ikke 
vedtaksmyndighet i denne saken. Holmenveiens lag henvises derfor til Samferdselsetaten for 
å undersøke muligheten for privatfinansierte fartshumper i Holmenveien.   
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg er av bystyret delegert myndighet til å fatte vedtak om anleggelse av 
fartshumper. Denne myndigheten er imidlertid begrenset til lokale, kommunale veier uten 
kollektivtrafikk. Buss nr. 46 går i den strekningen av Holmenveien, der Holmenveiens lag 
ønsker fartshumper, såkalte buss-puter.   Vestre Aker bydelsutvalg har dermed ikke 
vedtaksmyndighet i denne saken. Holmenveiens lag henvises derfor til Samferdselsetaten for å 
undersøke muligheten for privatfinansierte fartshumper i Holmenveien.   
 

 Sak 151 /08  Fartshump i Tennisveien på Slemdal 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg er av bystyret delegert myndighet til å fatte vedtak om anleggelse 
av fartshumper. Denne myndigheten er imidlertid begrenset til lokale, kommunale veier uten 
kollektivtrafikk. Vestre Aker bydelsutvalg har dermed vedtaksmyndighet når det gjelder 
anleggelse av fartshump i Tennisveien. Samferdselsetaten skal imidlertid være faglig 
saksforbereder for Vestre Aker bydelsutvalg.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg fatter herved følgende vedtak: 

1. Det anlegges en fartshump i øverste del av Tennisveien mellom hus 26 C og 28. 
2. Samferdselsetaten forbereder saken med sikte på iverksettelse, primært på det 

offentliges bekostning eller eventuelt gjennom privat finansiering av tiltaket.   
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg er av bystyret delegert myndighet til å fatte vedtak om anleggelse 
av fartshumper. Denne myndigheten er imidlertid begrenset til lokale, kommunale veier uten 
kollektivtrafikk. Vestre Aker bydelsutvalg har dermed vedtaksmyndighet når det gjelder 
anleggelse av fartshump i Tennisveien. Samferdselsetaten skal imidlertid være faglig 
saksforbereder for Vestre Aker bydelsutvalg.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg fatter herved følgende vedtak: 

1. Det anlegges en fartshump i øverste del av Tennisveien mellom hus 26 C og 28. 
2. Samferdselsetaten forbereder saken med sikte på iverksettelse, primært på det 

offentliges bekostning eller eventuelt gjennom privat finansiering av tiltaket.   
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 



Vestre Aker bydelsutvalg er av bystyret delegert myndighet til å fatte vedtak om anleggelse av 
fartshumper. Denne myndigheten er imidlertid begrenset til lokale, kommunale veier uten 
kollektivtrafikk. Vestre Aker bydelsutvalg har dermed vedtaksmyndighet når det gjelder 
anleggelse av fartshump i Tennisveien. Samferdselsetaten skal imidlertid være faglig 
saksforbereder for Vestre Aker bydelsutvalg.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg fatter herved følgende vedtak: 

1. Det anlegges en fartshump i øverste del av Tennisveien mellom hus 26 C og 28. 
2. Samferdselsetaten forbereder saken med sikte på iverksettelse, primært på det 

offentliges bekostning eller eventuelt gjennom privat finansiering av tiltaket.   
 

 Sak 152 /08  Fartshumper i Måltrostveien 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg er av bystyret delegert myndighet til å fatte vedtak om anleggelse 
av fartshumper. Denne myndigheten er imidlertid begrenset til lokale, kommunale veier uten 
kollektivtrafikk. Vestre Aker bydelsutvalg har dermed vedtaksmyndighet når det gjelder 
anleggelse av fartshump i Måltrostveien. Samferdselsetaten skal imidlertid være faglig 
saksforbereder for Vestre Aker bydelsutvalg.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg fatter herved følgende vedtak: 

1. Det anlegges tre fartshumper til i nedre del av Måltrostveien, to på sletta (en rett før på 
vei oppover og en midt på), samt en fartshump i bakken ved nummer 17. 

2. Samferdselsetaten forbereder saken med sikte på iverksettelse, primært på det 
offentliges bekostning eller eventuelt gjennom privat finansiering av tiltaket. 

 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg er av bystyret delegert myndighet til å fatte vedtak om anleggelse av 
fartshumper. Denne myndigheten er imidlertid begrenset til lokale, kommunale veier uten 
kollektivtrafikk. Vestre Aker bydelsutvalg har dermed vedtaksmyndighet når det gjelder 
anleggelse av fartshump i Måltrostveien. Samferdselsetaten skal imidlertid være faglig 
saksforbereder for Vestre Aker bydelsutvalg.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg fatter herved følgende vedtak: 

1. Det anlegges tre fartshumper til i nedre del av Måltrostveien, to på sletta (en rett før 
på vei oppover og en midt på), samt en fartshump i bakken ved nummer 17. 

2. Samferdselsetaten forbereder saken med sikte på iverksettelse, primært på det 
offentliges bekostning eller eventuelt gjennom privat finansiering av tiltaket. 

 

 Sak 153 /08  Fartshumper i Bernhard Herresvei mellom Dalsveien 
og Holmenveien 

 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg er av bystyret delegert myndighet til å fatte vedtak om anleggelse 
av fartshumper. Denne myndigheten er imidlertid begrenset til lokale, kommunale veier uten 
kollektivtrafikk. Vestre Aker bydelsutvalg har dermed vedtaksmyndighet når det gjelder 
anleggelse av fartshump i Bernhard Herres vei mellom Dalsveien og Holmenveien. 
Samferdselsetaten skal imidlertid være faglig saksforbereder for Vestre Aker bydelsutvalg.  
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Vestre Aker bydelsutvalg fatter herved følgende vedtak: 
1. Det anlegges en ny fartshump i Bernhard Herres vei mellom Dalsveien og Holmenveien. 
2. Samferdselsetaten forbereder saken med sikte på iverksettelse, primært på det offentliges 

bekostning eller eventuelt gjennom privat finansiering av tiltaket.   
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg er av bystyret delegert myndighet til å fatte vedtak om anleggelse av 
fartshumper. Denne myndigheten er imidlertid begrenset til lokale, kommunale veier uten 
kollektivtrafikk. Vestre Aker bydelsutvalg har dermed vedtaksmyndighet når det gjelder 
anleggelse av fartshump i Bernhard Herres vei mellom Dalsveien og Holmenveien. 
Samferdselsetaten skal imidlertid være faglig saksforbereder for Vestre Aker bydelsutvalg.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg fatter herved følgende vedtak: 
1. Det anlegges en ny fartshump i Bernhard Herres vei mellom Dalsveien og Holmenveien. 
2. Samferdselsetaten forbereder saken med sikte på iverksettelse, primært på det offentliges 

bekostning eller eventuelt gjennom privat finansiering av tiltaket.   
 

 Sak 154 /08  Oppgradering av turvei nr A-5 fra Løkkaskogen til 
Dagaliveien 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg tar Friluftsetatens brev datert 13. august 2008 til etterretning. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg tar Friluftsetatens brev datert 13. august 2008 til etterretning. Vestre 
Aker bydelsutvalg ber Friluftsetaten prioritere opparbeidelse av denne turveien i forbindelse 
med budsjettet for 2009, da denne turvei også benyttes som skolevei. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg tar Friluftsetatens brev datert 13. august 2008 til etterretning. 
Vestre Aker bydelsutvalg ber Friluftsetaten prioritere opparbeidelse av denne turveien i 
forbindelse med budsjettet for 2009, da denne turvei også benyttes som skolevei. 
 

 Sak 155 /08  Klagesak til bydelsutvalget - Griniveien 12, 14 og 16 
 
Plan- og bygningsetatens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget i Vestre Aker finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens 
rammetillatelse av 15.11.2007 om i medhold av plan- og bygningsloven § 7 å gi dispensasjon 
fra gjeldende regulering hva gjelder byggegrense mot felles avkjørsel F1. 
 
Klagene fra Britt Hellum Jensen og Sepideh Mirkarimi anbefales ikke tatt til følge. 
 
Saken sendes Fylkesmannen til endelig avgjørelse. 
 



Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget i Vestre Aker finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens 
rammetillatelse av 15.11.2007 om i medhold av plan- og bygningsloven § 7 å gi dispensasjon 
fra gjeldende regulering hva gjelder byggegrense mot felles avkjørsel F1. 
 
Klagene fra Britt Hellum Jensen og Sepideh Mirkarimi anbefales ikke tatt til følge. 
 
Saken sendes Fylkesmannen til endelig avgjørelse. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg forutsetter imidlertid at PBE kontrollerer at utbyggingen foregår i 
henhold til nytt reguleringsvedtak. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget i Vestre Aker finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens 
rammetillatelse av 15.11.2007 om i medhold av plan- og bygningsloven § 7 å gi dispensasjon 
fra gjeldende regulering hva gjelder byggegrense mot felles avkjørsel F1. 
 
Klagene fra Britt Hellum Jensen og Sepideh Mirkarimi anbefales ikke tatt til følge. 
 
Saken sendes Fylkesmannen til endelig avgjørelse. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg forutsetter imidlertid at PBE kontrollerer at utbyggingen foregår i 
henhold til nytt reguleringsvedtak. 
 

 Sak 156 /08  Melding om prosjektering av hovedledningsanlegg - 
Saneringsplan vann Ostedalsveien 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg tar brevet fra VAV datert 19. august 2008 til orientering. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg tar brevet fra VAV datert 19. august 2008 til orientering. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg tar brevet fra VAV datert 19. august 2008 til orientering. 
 

 Sak 157 /08  Søknad om disponering av Tryvann Stadion og 
tilhørende områder til russefeiringen 2009 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg tar søknaden til orientering. 
 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg tar søknaden til orientering. 
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Dersom tillatelse også skal gis for 2009 forutsettes det et vesentlig bedre opprydningsarbeid 
etter hvert treff. Årets erfaring er meget negativ hva gjelder opprydning både i forhold til tid 
når utført og at den var mangelfull. Vestre Aker bydelsutvalg kan derfor ikke anbefale videre 
utleie uten at kontrakten med Friluftsetaten/Oslo kommune blir overholdt på alle punkter. 
 
En så stor belastning på nærområdet som disse treffene medfører både i forhold til støy og at 
områder langs traseen fra Stasjonsveien til Tryvann blir benyttet som ”søppelkasse”, må 
medføre at ytterligere utleie av Tryvann stadion til store arrangementer kveldstid må 
begrenses sterkt.  
 
Christian Holmesland (F) fremmet følgende tilleggsforslag: 
Vestre Aker bydelsutvalg forutsetter at ROK søker tillatelse til neste års arrangementer og får 
en avklaring av disse, før salg av billetter starter. 
 
Terje Bjøro (V) fremmet følgende tilleggsforslag: 
Vestre Aker bydelsutvalg vil imidlertid sterkt anbefale at kommunen styrker samarbeidet med 
ROK eller den til enhver tid ansvarlige for russens arrangementer.  Bydelsutvalget forutsetter 
klare krav og klare forpliktelser slik at forholdene blir bedret. 
 
BMS-komiteens forslag med Fremskrittspartiets og Venstres tilleggsforslag ble enstemmig 
vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg tar søknaden til orientering. 
 
Dersom tillatelse også skal gis for 2009 forutsettes det et vesentlig bedre opprydningsarbeid 
etter hvert treff. Årets erfaring er meget negativ hva gjelder opprydning både i forhold til tid 
når utført og at den var mangelfull. Vestre Aker bydelsutvalg kan derfor ikke anbefale videre 
utleie uten at kontrakten med Friluftsetaten/Oslo kommune blir overholdt på alle punkter. 
 
En så stor belastning på nærområdet som disse treffene medfører både i forhold til støy og at 
områder langs traseen fra Stasjonsveien til Tryvann blir benyttet som ”søppelkasse”, må 
medføre at ytterligere utleie av Tryvann stadion til store arrangementer kveldstid må 
begrenses sterkt.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg forutsetter at ROK søker tillatelse til neste års arrangementer og får 
en avklaring av disse, før salg av billetter starter. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg vil imidlertid sterkt anbefale at kommunen styrker samarbeidet med 
ROK eller den til enhver tid ansvarlige for russens arrangementer.  Bydelsutvalget forutsetter 
klare krav og klare forpliktelser slik at forholdene blir bedret. 
 

 Sak 158 /08  Høring forskrift om standardvedtekter for kommunale 
barnehager i Oslo 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til bydelsdirektørens høringsuttalelse 
 
Høyre og Fremskrittspartiet fremla følgende forslag til høringsuttalelse:: 



”Foresatte kan søke til private og kommunale barnehager i hele Oslo kommune” 
Bydel Vestre Aker er enig i at dette anses som nødvendig for å sikre alle barn den lovfestede 
retten til barnehageplass, men ønsker at beboerne i den enkelte bydel skal ved eget ønske 
sikres forrang til en plass så nær sitt hjemsted som mulig. 
 
”Ledige plasser fordeles til barn som er i 1-3 år og 3-6 år, ikke årskull som i dag” 
Ledige plasser fordeles etter alder i gruppene 1-3 år og 3-6 år. 
 
”Søsken gis prioritet ved plassering i ønsket barnehage” 
Bydel Vestre Aker anser denne endringen som riktig og brukervennlig 
 
”Barn som har kommunal eller privat barnehageplass, og som står på søkerliste til sitt første 
ønske, får nå prioritet 2” 
I de eksisterende standardvedtektene er det ”Barn fra familier som har store belastninger på 
grunn av sykdom eller funksjonshemning hos foresatte eller søsken” som gis prioritet 2         
Bydel Vestre Aker vurderer at denne gruppen fortsatt har et større behov for valg av 
barnehage, og at denne gruppen bør prioriteres foran de som allerede har barnehageplass. 
”barn som har kommunal eller privat barnehageplass …..” gis prioritet 3  
 
”Dersom det ikke er plass i den barnehagen foresatte har søkt kan barnet tilbys plass i en 
annen barnehage.  Dersom de takker nei kan de stå på søkerliste og beholde ansienniteten til 
sitt første ønske” 
Bydel Vestre Aker er enige i endringsforslaget. 
 
”Retten til prioritet for barn av enslige forsørgere videreføres ikke” 
 
”I og med at alle som har rett til plass får det, gis det ikke prioritet til barn av førskolelærere 
eller minoritetsspråklige ved plassering” 
 
Bydel Vestre Aker  kan ikke se behovet for at noen av disse gruppene skal prioriteres jfr. den 
nye loven som sikrer alle rett til barnehageplass. 
 
Bydel Vestre Aker anser det som nødvendig med en overgangsordning for prioritet til barn av 
førskolelrere på grunn av fortsatt stor førskolelærermangel i Oslo kommune. 

_________ 
Videre bes bydelene spesielt om å vurdere følgende tre alternativer for plassering i ønsket 
barnehage ved innføring av retten til plass : 
 

a) ansiennitet 
b) etter alder 
c) ved trekning 

 
Bydel Vestre Aker anser alternativ b) som mest hensiktsmessig fordi alder er nøytralt og 
forutsigbart for søkerne. 

 
Ved søknad om barnehageplass kan det ved dagens ordning settes opp 7 ønskede barnehager. 
Bydelen blir bedt om å vurdere om det ved innføring av rett til barnehageplass vil være mer 
hensiktsmessig med 4 ønsker. 
 
Bydelen anser det som mer hensiktsmessig med færre ønsker, da erfaringene i dag er at de 
siste 2-3 ønskene ofte viser seg å være uaktuelle. 
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Forslaget fra Høyre og Fremskrittspartiet ble vedtatt med 10 (8H+2F) stemmer mot 5 
(2V+2A+1SV) stemmer. 
Bydelsdirektørens forslag falt med 10 (8H+2F) stemmer mot 5 (2V+2A+1SV) stemmer. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
”Foresatte kan søke til private og kommunale barnehager i hele Oslo kommune” 
Bydel Vestre Aker er enig i at dette anses som nødvendig for å sikre alle barn den lovfestede 
retten til barnehageplass, men ønsker at beboerne i den enkelte bydel skal ved eget ønske 
sikres forrang til en plass så nær sitt hjemsted som mulig. 
 
”Ledige plasser fordeles til barn som er i 1-3 år og 3-6 år, ikke årskull som i dag” 
Ledige plasser fordeles etter alder i gruppene 1-3 år og 3-6 år. 
 
”Søsken gis prioritet ved plassering i ønsket barnehage” 
Bydel Vestre Aker anser denne endringen som riktig og brukervennlig 
 
”Barn som har kommunal eller privat barnehageplass, og som står på søkerliste til sitt første 
ønske, får nå prioritet 2” 
I de eksisterende standardvedtektene er det ”Barn fra familier som har store belastninger på 
grunn av sykdom eller funksjonshemning hos foresatte eller søsken” som gis prioritet 2         
Bydel Vestre Aker vurderer at denne gruppen fortsatt har et større behov for valg av 
barnehage, og at denne gruppen bør prioriteres foran de som allerede har barnehageplass. 
”barn som har kommunal eller privat barnehageplass …..” gis prioritet 3  
 
”Dersom det ikke er plass i den barnehagen foresatte har søkt kan barnet tilbys plass i en 
annen barnehage.  Dersom de takker nei kan de stå på søkerliste og beholde ansienniteten til 
sitt første ønske” 
Bydel Vestre Aker er enige i endringsforslaget. 
 
”Retten til prioritet for barn av enslige forsørgere videreføres ikke” 
 
”I og med at alle som har rett til plass får det, gis det ikke prioritet til barn av førskolelærere 
eller minoritetsspråklige ved plassering” 
 
Bydel Vestre Aker  kan ikke se behovet for at noen av disse gruppene skal prioriteres jfr. den 
nye loven som sikrer alle rett til barnehageplass. 
 
Bydel Vestre Aker anser det som nødvendig med en overgangsordning for prioritet til barn av 
førskolelrere på grunn av fortsatt stor førskolelærermangel i Oslo kommune. 

_________ 
Videre bes bydelene spesielt om å vurdere følgende tre alternativer for plassering i ønsket 
barnehage ved innføring av retten til plass : 
 

a) ansiennitet 
b) etter alder 
c) ved trekning 

 
Bydel Vestre Aker anser alternativ b) som mest hensiktsmessig fordi alder er  nøytralt og 
forutsigbart for søkerne. 

 



Ved søknad om barnehageplass kan det ved dagens ordning settes opp 7 ønskede barnehager. 
Bydelen blir bedt om å vurdere om det ved innføring av rett til barnehageplass vil være mer 
hensiktsmessig med 4 ønsker. 
 
Bydelen anser det som mer hensiktsmessig med færre ønsker, da erfaringene i dag er at de 
siste 2-3 ønskene ofte viser seg å være uaktuelle. 
 

 Sak 159 /08  Utredning og opptak i og bestilling i barnehager - 
Høring 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til bydelsdirektørens forslag til uttalelse i høringssaken. 
 
Høyre og Fremskrittspartiet fremmet følgende tilleggsforslag: 
Innledningen av vedtaket er slik bydelsdirektøren foreslår, men siste avsnitt endres.  Det blir 
sålydende: 
 
Opptaket skal administreres av bydelene og beboerne i den enkelte bydel skal etter eget ønske 
sikres forrang til en plass så nær sitt hjemsted som mulig. 
 
Høyres tilleggsforslag ble vedtatt med 10 (8H+2F) stemmer mot 5 (2V+2A+1SV) stemmer. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Innledningen av vedtaket er slik bydelsdirektøren foreslår, men siste avsnitt endres.  Det blir 
sålydende: 
 
Opptaket skal administreres av bydelene og beboerne i den enkelte bydel skal etter eget ønske 
sikres forrang til en plass så nær sitt hjemsted som mulig. 
 

 Sak 160 /08  Utbygging av barnehage i Hovseterveien 20 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget ber bydelsdirektøren om å samarbeide med Omsorgsbygg om å bygget ut 
Hovseterveien 20 til en barnehage  med 8 - 10 avdelinger. 
 
Høyre og Arbeiderpartiet fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget er positiv til det pågående planarbeidet med sikte på å etablere en ny 
barnehave på eiendommen. Vi er enige i at eksisterende bygninger bør rives. 
 
Vi er imidlertid ikke av samme oppfatning hva gjelder omtalen av trafikken og 
parkeringsmulighetene i området.  I Hovseterveien er det bare på nordsiden av veien mellom 
innkjørselen til Hovseter skole og rundkjøringen hvor det er fri parkering. I tillegg er det noen 
få parkeringsmuligheter i Gml. Hovsetervei opp mot gangbroen. Disse parkeringsplassene 
skal da betjene kundene til forretningene på Hovseter torg, samt barnehavene Hov, 
Meklenborg, Vestjordet og Hamborg.  Mangelen på parkeringsplasser medfører at det i dag 
pågår en omfattende fremmedparkering på gjesteparkeringsplassene til Meklenborg 
borettslag, hvorav mange er foreldre som leverer barn i barnehagene. 
 
I følge mulighetsstudien er det overveiende privat trafikk i Hovseterveien. Helt korrekt er ikke 
dette da all varetransport til forretningene på Hovseter torv må gå her.  
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Ut i fra at bygging av en 10 avdelings barnehave uten tvil vil medføre en ytterligere forverring 
av trafikk- og parkeringssituasjonen i området, går Bydelsutvalget inn for at prosjektet 
reduseres til en 4-5 avdelingers barnehave.  Likeledes mener vi at mulighetsstudiets Alt. A når 
det gjelder bygningens og parkeringsplassenes plassering, er det beste.   
 
Det bør vurderes om tidligere planer for avlastningsboliger også kan inkorporeres i 
bygningen. De var tenkt brukt mest i helgene og vil derfor ikke virke trafikkøkende i området 
eller øke behovet for parkeringsplasser.  
 
Andre tiltak som bydelen trenger, f. eks. det påtenkte Familiesenteret, vil ved en slik 
beliggenhet være lett tilgjengelig for mange av bydelens beboere.  
 
BU ber derfor administrasjonen utrede slike alternativer, eventuelt også andre, før man går 
videre med planene for barnehagebygget hos KF Omsorgsbygg. 
 
Fellesforslaget fra Høyre og arbeiderpartiet ble enstemmig vedtatt. 
Bydelsdirektørens forslag falt enstemmig. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget er positiv til det pågående planarbeidet med sikte på å etablere en ny 
barnehave på eiendommen. Vi er enige i at eksisterende bygninger bør rives. 
 
Vi er imidlertid ikke av samme oppfatning hva gjelder omtalen av trafikken og 
parkeringsmulighetene i området.  I Hovseterveien er det bare på nordsiden av veien mellom 
innkjørselen til Hovseter skole og rundkjøringen hvor det er fri parkering. I tillegg er det 
noen få parkeringsmuligheter i Gml. Hovsetervei opp mot gangbroen. Disse 
parkeringsplassene skal da betjene kundene til forretningene på Hovseter torg, samt 
barnehavene Hov, Meklenborg, Vestjordet og Hamborg.  Mangelen på parkeringsplasser 
medfører at det i dag pågår en omfattende fremmedparkering på gjesteparkeringsplassene til 
Meklenborg borettslag, hvorav mange er foreldre som leverer barn i barnehagene. 
 
I følge mulighetsstudien er det overveiende privat trafikk i Hovseterveien. Helt korrekt er ikke 
dette da all varetransport til forretningene på Hovseter torv må gå her.  
 
Ut i fra at bygging av en 10 avdelings barnehave uten tvil vil medføre en ytterligere 
forverring av trafikk- og parkeringssituasjonen i området, går Bydelsutvalget inn for at 
prosjektet reduseres til en 4-5 avdelingers barnehave.  Likeledes mener vi at 
mulighetsstudiets Alt. A når det gjelder bygningens og parkeringsplassenes plassering, er det 
beste.   
 
Det bør vurderes om tidligere planer for avlastningsboliger også kan inkorporeres i 
bygningen. De var tenkt brukt mest i helgene og vil derfor ikke virke trafikkøkende i området 
eller øke behovet for parkeringsplasser.  
 
Andre tiltak som bydelen trenger, f. eks. det påtenkte Familiesenteret, vil ved en slik 
beliggenhet være lett tilgjengelig for mange av bydelens beboere.  
 
Bydelsutvalget ber derfor administrasjonen utrede slike alternativer, eventuelt også andre, før 
man går videre med planene for barnehagebygget hos KF Omsorgsbygg. 
 



 Sak 161 /08  Tomt for barnehage - Holmenkollen leir. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget ber om at det reguleres en tomt til barnehageformål ved Holmenkollen leir, 
g.nr33/b.nr1664. 
 
Terje Bjøro (V) fremmet følgende tilleggsforslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg er meget positiv til en 5 – 6 avd. barnehage på eiendommen. 
 
Venstres forslag falt med 3 (2V+1SV) stemmer mot 12 (8H+2F+2A) stemmer. 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget ber om at det reguleres en tomt til barnehageformål ved Holmenkollen leir, 
g.nr33/b.nr1664. 
 

 Sak 162 /08  Evaluering av prøveprosjekt med 
brukervalgsordningen innen bydelens hjemmesykepleie 

 
Helse- og sosialkomiteens fremmet følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar sluttrapporten til orientering 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt: 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar sluttrapporten til orientering 
 

Sak 163 /08  Styrking og samordning av tilsyn av sykehjem 
 
Helse- og sosialkomiteen innstiller ovenfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 
Bydelsutvalget tar Byrådets forslag til endringer til orientering. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar Byrådets forslag til endringer til orientering. 
 

 Sak 164 /08  Søknad om fritak til bydelsutvalget Vestre Aker. 
Uttreden og suppleringsvalg 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Bydelsutvalget tar til orientering at Karin Matheson Seem fortsatt trer ut av sitt verv som 

medlem av Vestre Aker bydelsutvalg frem til 28.02.2009. 
 
2. Bydelsutvalget tar til orientering at Asbjørn Hjerten trer inn som fast medlem av Vestre 

Aker bydelsutvalg frem til 28.02.2009. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
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1. Bydelsutvalget tar til orientering at Karin Matheson Seem fortsatt trer ut av sitt verv som 
medlem av Vestre Aker bydelsutvalg frem til 28.02.2009. 

 
2. Bydelsutvalget tar til orientering at Asbjørn Hjerten trer inn som fast medlem av Vestre 

Aker bydelsutvalg frem til 28.02.2009. 
 

 Sak 165 /08  Komitereferater møte 2. oktober 2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Protokoll fra BMS-komiteens møte 15.09.08 tas til orientering 
2. Protokoll fra Ungdomsrådet 23.09.08 tas til orientering 
3. Protokoll fra helse- og sosialkomiteen 22.09.08 tas til orientering 
4. Protokoll fra Vestre Aker Eldreråd 22.09.08 tas til orientering 
5. Protokoll fra AU 24.09.08 tas til orientering 
6. Protokoll fra MBU 24.09.08  tas til orientering  
7. Protokoll fra AMU 24.09.08  tas til orientering 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
1. Protokoll fra BMS-komiteens møte 15.09.08 tas til orientering 
2. Protokoll fra Ungdomsrådet 23.09.08 tas til orientering 
3. Protokoll fra helse- og sosialkomiteen 22.09.08 tas til orientering 
4. Protokoll fra Vestre Aker Eldreråd 22.09.08 tas til orientering 
5. Protokoll fra AU 24.09.08 tas til orientering 
6. Protokoll fra MBU 24.09.08  tas til orientering  
7. Protokoll fra AMU 24.09.08  tas til orienterin 

 Sak 166 /08  Støtte til Cafe Condio - Bydel Frogner 
 
Høyres forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar saken til orientering. 
 
Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar saken til orientering. 
 
Møtet slutt kl. 22.00. 
 
 
 
Elin Horn Galtung      Anne Marie Nordby 
Leder        Sekretær 
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